
附件 2：                          编号：  

无线电发射设备型号核准承诺书 

                      （单位名称）现申请             （设

备名称）无线电发射设备型号核准，申请型号为        。将遵守如

下承诺： 

一、 自觉遵守《中华人民共和国无线电管理条例》及无线电管

理机构所颁布的相关无线电管理规定。 

二、 自觉维护国家无线电波秩序，加强对生产或者进口无线电

发射设备的质量管理，从源头上减少无线电干扰的发生。 

三、 所申请型号核准的无线电发射设备符合国家标准和国家无

线电管理有关规定，所提交的相关申请资料真实有效。 

四、 □生产、□进口所申请型号核准的无线电发射设备，将在

中国境内销售、使用。 

五、 获得型号核准证后，所生产或进口的无线电发射设备的技

术参数与型号核准证保持一致。 

六、 妥善保管型号核准证，并按规定标注型号核准代码。 

七、 拟延续型号核准证有效期的，按照有关规定在有效期届满

30 日前提出延续申请。 

八、 有以下情形之一的，自行与承检机构协商相关测试费用事

宜： 

（一）因被测设备不符合国家标准和国家无线电管理有关规定不

予核准，不能在我国境内销售、使用的； 

（二）因市场等原因获得型号核准证后未在我国境内销售、使用

的。 

九、 自觉接受并配合无线电管理机构开展监督检查。 

 

 

单位名称： 

法人或委托代表人：                       （盖章） 

 



 
Letter of commitment 

                      （ Applicant Name ） apply for _________            

（ Product name ） SRRC ， the model number is_________ . The following 

commitments will be observed: 

一、 Consciously abide by ”Regulations of the People's Republic of China on 

Radio Administration” and the relevant radio management regulations 

promulgated by the radio regulatory agencies. 

二、 We should consciously safeguard the national radio order, strengthen the 

quality management of radio transmitting equipment produced or imported, and 

reduce the occurrence of radio interference from the source.  

三、 The approved radio transmission equipment of the model is in 

compliance with national standards and national radio management regulations, 

and the relevant application materials submitted are true and valid.  

四、 □ Production, □ Imported models of approved radio transmission 

equipment will be sold and used in China. 

五、 After obtaining the model approval certificate, the technical parameters 

of the radio transmission equipment produced or imported shall be consistent with 

the model approval certificate.  

六、 Properly keep the model approval certificate and mark the model 

approval code as required. 

七、 Where it is proposed to extend the validity period of the model approval 

certificate, the application for renewal shall be filed 30 days before the expiration 

of the validity period in accordance with relevant regulations.  

八、 In any of the following circumstances, negotiate with the inspection 

agency about the cost of the test: 

（一）Because the equipment under test does not comply with national standards 

and relevant provisions of national radio management, it cannot be approved and 

cannot be sold or used in China; 

（二）After obtaining the model approval certificate due to market and other 

reasons, it has not been sold or used in China. 

九、 Conscientiously accept and cooperate with radio regulatory agencies to 



carry out supervision and inspection. 

 

Applicant name： 

Legal representative：                       （signature and stamp） 
 

 


